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КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Patrick O´Brien 

Phone: 001 972 740 2209  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Heavy Load Handlers for the transport of Glass Stillages weighing up to 45 tonnes.

Elof Heavy Load Handlers are used in numerous applications. Some of our standard machines can be configured below. Should you require
engineering support with other applications or specifications feel free to contact Elof or your local Elof representative.
 

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
ELOF specialises in the design and manufacture of indoor vehicles for the safe and efficient transport and handling of heavy loads, including Glass
Stillages.

ELOF´s patented ´low lift´ technology does not use a counterweight. The compact size and low unladen weight of this unique design allows access to
the tightest spaces, minimises machine and floor wear, and keeps power requirements low. Electrically driven, the machine is emission free.

Handlers for the transport of heavy Glass Stillages on the production floor include models for maximum loads of 20, 35 and 45 tonnes. Both sitting and
standing driver seating options are available.  
 

Company Profile of Elof, Inc.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
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условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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